



贊助人資料 Details of Sponsors

贊助人姓名 (請用正楷) Names of Sponsor (in BLOCK LETTERS)

		姓 Surname	名 First Name	善款數目 Donation Amount (港幣 HK\$)			
1	先生/女士 Mr/Ms						
2	先生/女士 Mr/Ms						
3	先生/女士 Mr/Ms						
4	先生/女士 Mr/Ms						
5	先生/女士 Mr/Ms						
6	先生/女士 Mr/Ms						
7	先生/女士 Mr/Ms						
8	先生/女士 Mr/Ms						
	總計 Total amount from sponsors						

For Wah Yan Walkathon Organising Committee use only					
Amount Received			0.0	NAP TO	
☐ Cheque no.		Tin'm	☐ Others		
☐ Tee given	size	ii muu	1 2/ 1/	1	
Memo	3			34 14	
Prepared By			Date		
AP.		127			



參加者須知 Instructions to Participants

- 1 每位參加者將獲得『華仁一家百萬行』紀念Tee及Cap各一。百萬行當日請穿上紀念Tee讓工作人員
- 2 所有在校學生應在九月二十四日至二十五日前往所屬學校領取Tee及Cap。舊生請於九月二十九日 上午十時至下午四時往『九龍華仁書院』領取。未及領取者,請於百萬行當日提早到現場領取。
- 3 活動當日·起點『九龍華仁書院』及終點『香港華仁書院』均不准泊車·請乘搭公共交通工具往返。
- 4 活動期間,請依循當值人員指示,保持自律,確保個人及他人安全。
- 5 小童必須由成年人陪同才可參加。
- 6 當感到不適,請即時通知當值人員提供援助。
- 7 這是個無煙活動,沿途請勿亂拋垃圾,保持路徑清潔。
- 1 Each participant will receive a "Wah Yan One Family Walkathon" tee and a cap as souvenirs. Please wear your tee for identification on the event day.
- 2 All current students must collect their tees and caps on 24th & 25th September from their respective school. Past students should collect their tees and caps on 29th September, from 10:00 am to 4:00 pm at Wah Yan College Kowloon. For those who are unable to pick up the souvenirs prior to the event, please collect them at Wah Yan College Kowloon on the event day.
- 3 No parking is allowed at the starting point (Wah Yan College Kowloon) and the destination (Wah Yan College Hong Kong). Please use public transport.
- 4 Participants should follow the instructions of the duty personnel and act responsibly to ensure their own and others 'safety.
- 5 Children must be accompanied by adults in this event.
- 6 Contact the duty personnel immediately for assistance if you do not feel well.
- 7 This is a smoke-free event. Please do not litter and keep the route clean.

重要事項:

如天氣狀況預測欠佳,華仁一家百萬行籌備委員會將於十月六日(星期六)下午一時後在華仁一家 網頁(www.wahyanonefamily.org)公佈最新安排。如有必要可能延期舉行或取消活動。

Important Point:

In case of adverse weather forecast on the day of the walkathon, the event may be postponed or cancelled. Please visit www.wahyanonefamily.org after 1:00 pm on 6th October (Saturday) for latest arrangement.

№ Enquiries Call 2511 3729

Wah Yan One Family Walkathon 2007



華仁一家百萬行

Schedule

Date (Sunday) 7th October 2007

from WYK to WYHK Route

07:30 am Registration begins, collection of tee and cap

08:00 am Mass held in school hall. WYK

09:00 am Opening Ceremony 09:30 am Walkathon begins

10:30 am First Ferry departs for crossing the harbour

11:30 am Activities at WYHK begin

12:00 pm Last Ferry departs for crossing the harbour

12:30 pm Closing Ceremony

主辦單位: 華仁一家基金 香港華仁書院舊生會 九龍華仁書院舊生會

主禮嘉賓: 行政長官曾蔭權先生 贊助人: 何鴻燊博士

Our Sponsors



















Wah Yan One Family Walkathon — 2007

Come join us with your family in this effort for the fun. Your support, both physical and monetary, is essential to bring this dream closer to reality. Each dollar of your donation will be matched by two dollars from our passionate matching donors. Please fill in the "Enrollment Form" and use the "Walkathon Sponsorship Form" to collect your sponsors donation. You may show your support by sponsoring Fr. Deignan for his walk. If just over a hundred of his students sponsor him with \$3,000.00 each, Fr. Deignan will raise One Million Dollars (matching donors included) to come closer to his dream with his own walk. We are confident that, with your generosity, it will not be too far for us to achieve the goal of this Walkathon.

華仁一家百萬行

港九華仁一家籌款百萬行,為華仁歷史首次壯舉;籌委會全寅將為這盛大的活動全力以赴,讓各參加者及嘉賓都能享受一個愉快上午。令人喜悦的是,熱心慷慨的校友已經允諾,每一元的捐款,將加捐兩元作配對。各位一分的捐助,將帶來三倍效益;這次百萬行實是回饋母校最好良機。

此外,籌委會亦邀請各位成為狄恆神父的贊助人,只要獲得一百名校友, 各贊助狄恆神父三千港元,依照上述捐款配對方式計算,狄神父就能為 他的理想籌得接近百萬元經費。在此呼籲各校友鼎力支持,出席是次 百萬行,為我們的母校和師弟一香港的未來共同努力。

Our Dream for Wah Yan's Future.

This is our dream — to make our two Wah Yan schools centres of excellent education and formation of character for the future. To do this we need your support and help. As you know the best investment of our resources and energy is in the future lives of our youth. We want to make our education in Wah Yan not only one of excellence in developing students' knowledge but also one of excellence in developing students' character and values. As Theodore Roosevelt once said "To educate a person in mind and not in morals, is to educate a menace to society".

We need, besides creative school planning, to give teachers the opportunity to develop their professional skills and a formation in values and in Jesuit education vision and mission.

We need to employ additional good teachers of both English, Chinese and Mathematics so that we can provide split classes, wider choices of subjects and teachers of debate, drama, music, games etc., so that we can provide a better all-round education to the students. As you know Government resources are very limited and so we need extra financial resources to fulfill our dream. Any help you can give, big or small, will be gratefully acknowledged and appreciated. Help us educate 'men for others'.

Alfred J. Deignan S.J.

交付善款辦法 Payment Procedures

A. 在校學生

支票抬頭為"Wah Yan One Family Foundation Ltd—Walkathon"或 現金存入滙豐銀行(戶口 號碼:805-049186-002)。請於九月十七日或以前將"參加表格", 連同善款支票或滙豐銀行 入數紙交回所屬學校。

Current Students

Cheques should be made payable to "Wah Yan One Family Foundation Ltd—Walkathon" OR Pay in to HSBC Bank Account no.: 805-049186-002. Your cheque or cash pay-in slip should be submitted together with the "Enrollment Form" to your respective school on or before 17th September 2007.

B. 華仁舊生

支票捐款

請將 "参加表格" 及善款支票(抬頭為 "Wah Yan One Family Foundation Ltd—Walkathon") 郵寄 至下列地址。

現金或銀行過數

請將"參加表格"及滙豐銀行入數紙(戶口號碼:805-049186-002)傳真至下列號碼。

截止日期:九月二十四日

Past Students

By cheque

Please mail your "Enrollment Form" together with your cheque (made payable to "Wah Yan One Family Foundation Ltd—Walkathon") to the address below;

By cash or bank transfer

Please fax your "Enrollment Form" together with your cash pay-in slip (HSBC Bank Account no.; 805-049186-002) to the fax number below.

Deadline for enrollment: 24th September 2007.

PLEASE RETURN THE "ENROLLMENT REGISTRATION FORM" TO

WYHK

281 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong Fax: 2877 0133 Email: pedro.lai@gmail.com

WYK

56 Waterloo Road, Kowloon

Fax: 2304 5559 Email: fxtseng_wyk@yahoo.com

WYPS

1F, Shiu Fai Terrace, Stubbs Road, Wanchai, Hong Kong

Fax: 2572 4970

捐款收據 Donation Receipts

0

所有捐款壹佰元或以上的贊助人之捐款收據將寄予閣下並請代為分發。

Donation receipts will be sent to you for your distribution to the sponsors who donate HK\$100 or more.

Foreign Currency Donation

A USD denomination account is opened in HSBC Bank (Account no.: 805-049186-274) for the convenience of friends and past students of Wah Yan living in foreign countries. Please fax or email the money transfer records with the personal details to us for bookkeeping purpose.

	参加表	長格 Enro	ollment Forr	n	
English Nan	ne				
Chinese Na	me				
Contact Nur	mber				
Email Addre	ess				
Address					
_					
Enrollment F	ees				
Adults (eg.	parent, old boys				
Students		\$50.0	00 x	= \$	
Total				\$	
Which Wah	Yan Campus do	you belo	ong to 🗆 WYH	K □ WYK	□ WYPS
Class (for current students)					
Seat Number (for current students)					
Year of Graduation (for past students)					
PSA Membership no. (if any)					
Size of tee					
Adult	☐ X-Large ☐ Large ☐ Medium ☐ Small	Chest 23.5" 21.5" 19.5" 17.5"	Child	□ Large □ Medium □ Small	Chest 17" 16" 15"
		Dona	itions		
Donations for Sponsoring Fr. Deignan I would like to sponsor Fr. Deignan's walk by					
□ \$3,000.0	0 🗆 \$5	5,000.00	□ \$_		
Other Donat	tions for the Wall	kathon			
☐ I would li	ke to support the	e event b	y making a dor	nation of \$	

Grand Total						
Total Enrollment Fees	\$					
Total Amount from sponsors	+ \$					
Donations for sponsoring Fr. Deignan	+ \$					
Other Donations for the Walkathon	+ \$					
Grand Total Due on This Form	= <u>\$</u>					